
Referat       
MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & 
STED: 

Kirstinedalsskolen, 14. januar 2016 kl.18:30 – 21:30 

Møde. NR. 6 – 2015/16 

Tilstede: 

Tommy Gladov (TG) 
Lasse Odgaard  
Søren Nicolaisen 
Sanne Bjørklund  
Tommy Hagel Jensen - (TO) 
Dorte Nielsen 
Søren Hasselberg Bruun 
Kristian Egede Slot (KE) - referent 
Lene Birk Ottesen 
Sune Bach  
Britta Martinetz Iversen 
Mona Røngaard  
Natasha Rindom 
Afbud: 
Tashan Karim, elevrådet 
 

Dagsorden Orientering/beslutning 
1. Godkendelse dagsorden Beslutning: 

Godkendt   
2. Nyt fra elevrådet Afbud 

3. Status over elevtal 5 ind, 4 ud. Fokus på begrundelser. 

4. Hyrdebrev vedr. skoledagens 
længde og konsekvenser heraf 

I forlængelse af dialogen på det seneste 
bestyrelsesmøde ønskede flere 
forældrerepræsentanter punktet taget op igen set i 
lyset af at en anden Køge-skole havde meldt ud, at de 
omlagde understøttende undervisning for hele skolen. 
TO har haft vendt sagen med skolechefen og har 
foranlediget, at der kom et svar fra skolechefen. I 
dette svar gøres det klart, at man ikke kan lave en 
generel omlægning af timer mhp. en afkortning af 
skoledagens længde. I brevet pålægges den anden skole 
således, at gå tilbage til den oprindelige lektionsplan og 
–skema – og alle skoler der påtænker en ”vidtgående 
tolkning” af loven pålægges at vende dette med 
skolechefen først. 
Loven giver således mulighed for at veksle 
understøttende undervisning til 2-lærer timer i et vist 
omfang for 0-3.kl., hvorimod det udelukkende er 
klasser med helt særlige behov fra 4-9.klasse, der kan 
omlægges timer i. 
På den baggrund valgte bestyrelsen ikke at gå videre 



med tankerne om at omlægge understøttende 
undervisning. 
TO vil forfatte et officielt svar til forældrene, som 
lægges på intra. 

5. Trivselsundersøgelsen 2015, 
elever 

TO: Undersøgelsen giver en indikation af nogle 
tendenser, men den er meget vanskelig at gøre til 
genstand for direkte indsatser, særligt når vi ikke har 
noget at holde det op imod. 
Trivselsundersøgelse 2016 bliver sat i gang på 
lærermødet på mandag d.18/1 og besvarelserne 
afsluttes 31/3 2016. Herefter får vi resultatet til 
sammenligning med 2015. 
Det blev også foreslået, at man kunne lave en mindre, 
lokalt baseret trivselsmålingsundersøgelse på KIR. 

6. Møde med kontaktforældre og 
forældre 

Arrangementet kunne ikke blive på de oprindeligt 
foreslåede datoer, da Rishøjhallen er optaget. Men der 
er muligheder for at afholde det i april/maj. 
I april/maj er Silas Hoolst optaget (af teater), Lola 
Jensen er en mulighed der. Lasse/LO får et par datoer, 
som han melder til TO, som går videre til Ole i 
Rishøjhallen. 
Der skal skrives ud til kontaktforældrene om dette - 
TO skriver. 

7. Princip for skole-hjem-
samarbejde 

Der blev set på markerede rettelser og tilføjelser.  
Rettelserne bliver taget til drøftelse med lærerne og 
vil blive endeligt behandlet mhp. skolebestyrelsens 
endelige vedtagelse. 

8. Princip for skolebestyrelsens 
arbejde 

Princippet foreslås ændret eller tilføjet følgende: 
- antal møder for skolebestyrelsen - 8 møder er 

foreslået 
- møderne bør ligge kl.18:00-21:00 
- dagsorden bør udsendes senest en uge før 

mødets afholdelse 
- skolebestyrelsen kan lave ”Bestyrelsesposten” - 

et nyhedsbrev, som imødekommer forældrenes 
ønsker om at følge med i bestyrelsens arbejde 
TG laver et udkast som udsendes til 
skolebestyrelsen inden vinterferien til videre 
udsendelse via intra 

- uddrag af lovgivningen om skolebestyrelsens 
rolle/arbejde 

- årshjul over skolebestyrelsens faste opgaver 
9. Nyt fra skoleleder - P6 er atter i brug og tagkonstruktionen er gået 

efter og renoveret 
- P4 er også gennemgået. Den er erklæret sikker 

at bruge, men der skal findes midler i 
forvaltningen til at renovere taget (jf.P6) 

- Ny legeplads er i gang med at blive etableret 
- Mandag 18/1 2016 starter ny lærer Kathrine 

Pfeiffer i stedet for Inge Alfredsen/IA, som 



stoppede før jul. 
- Cecilie Rasmussen/CR går på barsel midt marts 

2016, og Christina Kronborg Schmidt er ansat i 
et barselsvikariat pr.1/2 og året ud. 

- Skolesekretær Randi Andersen stopper på 
Kirstinedal med udgangen af januar 2016 til 
fordel for Campus (10.klasse). Der er 
stillingsopslag ude og mange ansøgere i 
skrivende stund. 

- Nye skemaer for 4.og 5.klasser (semesterdelte 
fag) fra uge 03/2016. 

- Fritagelse fra tysk (og fransk): Det er 
skoleleder, som kan fritage eleven ”i dialog med 
forældrene”.  

- Lærere, som kommer tilbage fra barsel kan 
blive omplaceret i andet skema, end de forlod. 
Dette er for at sikre stabilitet, og kan rent 
praktisk ske sfa. øvrige skemaændringer i 
barselsperioden. 

- Forårsfest 14.april 2016 - tid vender vi tilbage 
til efter drøftelse på lærermødet 18/1. 

10. Nyt fra SFO  Mona orienterede om sin opstart i SFO’en. 
Fokus på personalegruppen (der skal lidt ro på 
før nye tiltag), idræt skal på dagsorden igen. 

 Sanne havde en folder med om lusebekæmpelse 
i SFO og efterlyste, at skolebestyrelsen i 
samarbejde med SFO’en får lavet en fornyet 
handleplan for lus. 

 Spørgsmål: Ligger der en luseplan for skolen? 
TO undersøger 

 Spørgsmål: Må SFO’en ringe børn hjem pga. lus? 
Det undersøger Mona 

11. Økonomi Natasha arbejder på et overblik over økonomien. Hun 
melder mere sikkert ud på et kommende møde. 

12. Bordet rundt - KE: Princip for brug af Forældreintra - var det 
en idé? Inspireret af Skole og Forældre. 
TG: Det tager vi op på et møde. 

- Spørgsmål vedr. tilvalgsfag: Hvornår begynder 
skolen at planlægge det?  
TO: I foråret. Bestyrelsen spurgte ind til 
muligheden for at tilbyde andre sprog samt et 
naturfagligt fag. 

13. Evt. - 

14. Lukket møde - 

 
 Skolebestyrelsesmøder: 09.03.2016 – 12.04.2016 – 11.05.2016 -  09.06.2016. 


